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Protokoll från möte 24 med UNGSK 

Tidpunkt: 2016-09-07, kl. 18.00 – 21.00 

Lokal: Fältkontoret, Måsholmstorget. 

 

 

    

Rewing   Jian 

Ordförande   Justerare 

 

Närvarande: 

Alexander Zadruzny 

Eryk Niedrygos 

Maksun Aliyev 

Jian Sulyman 

Hani Parsi 

Ram Manalo Cornejo 

Alexandra Tecle 

Doa Alzubiyedi 

Amira Ibrahim 

Rewing Aldabag 

Felicia Platner 

Anton Bergman 

Lorena Delgado 

Emmy Martinsson 

 

 

Förslag till dagordning 

 

Mötets öppnande 

 

 

§ 1 Godkännande av dagordning 

Dagordning godkänns. 

 

§ 2 Val av justerare 

Jian 

 

§ 3 Föregående protokoll 
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Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 

§ 4 Utvärdering av invigningen av pannafotbollsplanen 

Med tanke på den korta tiden om invigningen planerades på så är 

vi i det stora hela nöjda med eventet. Till nästa gång tar vi med 

oss en viktig punkt som gäller elen. Då det regnade ställdes alla 

uppträdanden in, därför bör vi till näta gång ha en el-kunnig 

person på plats som löser sådana problem. 

 

§ 5 Besök av Emmy Martinsson 

Vi blir informerade om ”Ortens Organisatörer” och ska hjälpa till 

att via våra sociala medier, marknadsföra projektet. 

 

§ 6 Besök av Lorena Delgado 

Lorena är på plats för att höra om våra framtidsplaner 

 

§ 7 Val av nya styrelsemedlemmar 

Vi beslutar att ta in de intresseanmälningar som finns och rösta in 

två nya som ersätter två ur styrelsen som hoppat av då dem fått 

heltidsarbeten som de vill prioritera. 

 

§ 8 Övriga frågor 

- Doa presenterar ett förslag om att få stadsdelens 

ungdomar och lokapoliser föra en dialog på något sätt. 

Flera olika förslag inkommer från mötet om hur styrelsen 

kan gå tillväga och alla är överens om att vi först själva 

vill träffa våra lokala poliser under ett möte. 

 

 

Nästa styrelsemöte är 21/9 på Fältkontoret 

 

Mötet avslutas 

 

Vid tangentbordet 

 

Hani Parsi 

 

Protokollet godkänns och justeras 2016-09-07 

 


